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jaargang 32 nummer 7 Juli / Augustus 2005

Van de redactie
Met het zevende nummer van de jaargang 2004-2005 sluiten we het
redactiewerk voor dit seizoen weer af.We nemen afscheid van twee
zeer gewaardeerde redactieleden: Jan Wammes en Theo Prinsen. Jan is
op de kop af 30 jaar bij de redactie van Craneveer betrokken geweest.
Hij heeft in de loop van de tijd meer dan 300 stukjes voor het blad
geschreven, heeft zorg gedragen voor contacten met de adverteerders
en voor de contacten met de drukker.
Al met al een prestatie van formaat.Theo Prinsen is ruim vijf jaar bij
het blad betrokken geweest; op zijn initiatief is er een begin gemaakt
met de verbetering van de vormgeving van het blad: we hebben daarbij
geprofiteerd van zijn liefde voor het oude drukkersvak. Nu wordt het
blad volledig digitaal opgemaakt, maar zijn vormgevingsideeën zijn nog
zeer herkenbaar.Theo was ook de bedenker van steeds weer nieuwe
puzzelvormen in onze puzzelrubriek en van de fotoserie KIJK op de
WIJK.
Al met al neemt de redactie afscheid van twee kleurrijke betrokken
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mensen en we willen hen vanaf deze plek dan ook hartelijk danken
voor hun trouwe werk voor ons wijkblad.
Het volgend seizoen begint Craneveer in een nieuw jasje. Maarten Pas
–ook bekend als organisator van onze laatste buurtfeesten– ontwierp
een fraaie nieuwe voorkant, waarbij het oude ontwerp uitgangspunt is
gebleven.

Craneveer zoekt columnisten en chroniqueurs:
Iemand die plezier heeft aan het schrijven van stukjes en het geven van
commentaar op het wijkgebeuren.Als er iemand in de wijk is die zich
herkent in dit profiel en wel iets voelt voor publiceren in Craneveer,
dan verzoeken we hem of haar contact op te nemen met één van de

redactieleden voor nadere kennismaking.

Adverteerders siezoen 2004 /2005 bedankt!
Mogen wij volgend seizoen weer op uw deelname rekeneen?

Weer is een Craneveerjaar afgesloten.We wensen iedereen een goede
vakantieperiode. De eerste week van september starten we weer met
alle activiteiten. Over een aantal zaken hieronder meer.

Biljarten
In de recreatieruimte van Craneveer staat een fraaie wedstrijdbiljartta-
fel. Onlangs is dit biljart geheel gerenoveerd met een nieuw laken en
nieuwe banden. De hoge kosten worden opgevangen door een contri-
butieverhoging bij de biljartclub. Ook degenen die tijdens de soos het
biljart gebruiken zullen in de kosten moeten bijdragen. Ondanks de
doorgevoerde verhogingen blijft biljarten bij Craneveer relatief goed-
koop.We vinden het jammer dat het biljart maar door zo weinig leden
bespeeld wordt.We willen graag naast de bestaande biljartgroep een
nieuwe groepje biljartspelers in de wijk.We vragen hierbij iedereen die
graag af en toe eens zou willen biljarten om contact op te nemen met

Van het bestuur
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mevr. Burlage of met één van de andere bestuursleden.

Tekenen en schilderen
Onze vorig jaar gestarte groep ‘tekenen en schilderen’ op de woens-
dagavond wordt voortgezet. Elsbeth Zimmerman zal in samenwerking
met één of twe andere docenten weer zorgen voor een aantrekkelijk
programma. Kom eens vrijblijvend kijken en meedoen op de eerste
woensdag in september om 20.15 uur.

Vrijdag-bridge
De vrijdagbridgegroep van Craneveer gaat digitaal. De heer B. Roelofs
is acht jaar lang wedstrijdleider geweest en heeft altijd met de hand de
scores verwerkt. Met ingang van het komend seizoen stopt hij met
deze functie. Een nieuwe wedstrijdleider was alleen te vinden als de
tijdrovende klus van scoreverwerking geautomatiseerd zou worden. Er
worden daarom bridgekastjes aangeschaft, zodat het wedstrijdprogram-
ma en de puntentelling voortaan automatisch verwerkt kunnen wor-
den. Om de kosten van de aanschaf te dekken is in overleg met de
groep besloten tot een contibutieverhoging.

Vloer in de recreatieruimte
Het bestuur voert intensief overleg met de Gemeente over een nieu-
we linoleumlaag op de vloer in de recreatiezaal. Er gaan brieven en
telefoongesprekken over en weer. De oude vloer is versleten en losse
opkrullende naden geven zelfs gevaar voor struikelen. De onderhande-
lingen worden bemoeilijkt doordat Sportbedrijf van de Gemeente
vindt dat het gaat om vloerbedekking en de kosten van vloerbedekking
zijn voor rekenening zijn van de huurder. De huurder Craneveer vindt
dat deze vloerbedekking net als bij een gymzaal integraal deel uitmaakt
van de vloerconstructie en daarom onderdeel is van het gehuurde
object en reparatie van de vloer voor rekening van de verhuurder is.
Omdat Sportbedrijf wel de goede wil lijkt te hebben om er samen met
Craneveer uit te komen, zijn we voorlopig niet pessimistisch over de
afloop.Wellicht hebben we in september een nieuwe vloer.

Bestuur recreatievereniging Craneveer.
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Er bestaat een compleet archief van
32 jaargangen, ofwel 224
Craneveers. Manny Groeneweg heeft
ze allemaal bewaard.
Mijn eerste bijdrage aan het blad
leverde ik in juni 1975, dus precies
30 jaar geleden.
Waarover schreef ik toen?

Niet bepaald over mijn eigen
voortreffelijkheid. Ik was het zelf
alweer compleet vergeten. Om de
cirkel rond te maken zal ik het
verhaaltje ook voor u nog eens
opdiepen. Ik was in die tijd een
ijverig werkende vijftiger die bij
de Krant (toen nog het Vrije Volk
geloof ik) de kost verdiende voor
vrouw en kind.
Op een keer moest ik vroeg in de
avond nog naar de Krant. Op de
terugweg tegen achten moest ik
nog even bij de recreatiezaal van
Craneveer langs om even een
paar mededelingen op het prik-
bord te plaatsen.
Toen ik binnenkwam zat er een
groep van zo’n dertig mensen die
mij verrast aanstaarden.Toen ging
er een gejuich op en werd ik
begroet alsof ik Sinterklaas was. Ik
begreep er niets van, maar werd
meteen uit de droom geholpen.
Ik was verzeild geraakt in de
Klaverjasclub en daar kwam men

juist een mannetje tekort. De
oude mevrouw Van Stijn die de
leiding van de club had, vroeg mij
of ik vanavond wilde invallen.Wie
was ik om mevrouw Van Stijn zo’n
verzoek te weigeren, dus voor ik
het wist zat ik vrolijk te kaarten
achter één van de klaverjastafels.
Maar het gevolg was wel dat ik
die avond ruim over half elf thuis
kwam.Terwijl ik naar huis reed
bedacht ik opeens dat ik thuis
nog een paar klussen had zullen
doen, die mijn vrouw graag
gedaan wilde hebben.
Bij binnenkomst zei mijn vrouw:”
Wat ben je toch weer laat! Wat
hadden ze nu weer op de krant?”
Blij met de uitvlucht die me op
een presenteerblaadje werd aan-
geboden flapte ik er zonder ver-
der bij na te denken uit:” Ach, je
weet hoe dat is op de krant.
Zodra je daar je kont laat zien,
heeft iedereen weer iets voor je
te doen. En is er altijd wel iets bij-
zonders.
Dom, dom, want waar ik werkelijk
was kon natuurlijk niet verborgen
blijven. De volgende dag al werd
mijn vrouw bij de slager begroet
met de opmerking:” En vond uw
man het gezellig bij onze klaver-
jasclub?”
Dat heeft mij toen vast een
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Voor het laatst:
Uit de bus geklapt
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mooie bos bloemen gekost om
thuis weer alles in het reine te
brengen.
Helaas, wij moeten elkander groe-

ten. Het ga u allen goed.

De buschauffeur

Hoe goed kent u onze wijk?

Weet u waar deze foto genomen is?

De oplossing vindt u op pagina 36K
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Gezondheidsspreekuur wijkverpleegkundige

In Arnhem-Noord houdt een wijkverpleegkundige van de Stichting
Thuiszorg Midden-Nederland Nederland wekelijks een
Gezondheidsspreekuur. Ouderen met vragen op het gebied van
gezondheid, welzijn, ziekte en zorgverlening kunnen hier terecht. De
wijkverpleegkundige geeft antwoord op vragen over gezondheid in het
algemeen, ziektes, slaapproblemen, voeding, incontinentie, verschillende
hulpmiddelen, verzorging van partner en zorgvoorzieiningen. Indien
nodig kan zij ook doorverwijzen naar de huisarts. Uit de evaluatie met
de bezoekers blijkt dat zij tervreden zijn en veel baat hebben bij de
adviezen en instructies van de wijkverpleegkundige.
Het spreekuur wordt één keer per week gehouden op de woensdag-
ochtend van 11:00 - 12:00 uur in Steunpunt ‘t Altevelt, Lisztstraat 11. U
hoeft geen afspraak te maken en er zijn geen kosten aan verbonden
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In het vorige nummer hebben we één van de foto’s uit de 
collectie van de heer Bitter geplaatst. Hieronder nog één.
Onderstaande foto is gemaakt op de Bernard Zweerslaan.

De bovenste anno 1945, de onderste anno 2005
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Kerk en kapitaal
De Verrijzeniskerk ging dicht. Er was een laatste dienst. Jarenlang had ik
de kerk niet bezocht, maar nu voelde ik plotseling een sterke behoefte
om er naar toe te gaan. Het woord 'laatste' maakte historisch besef in
mij wakker.
De betreffende zondagochtend stond ik in het voorportaal te wachten
op mijn vriendin Kate die de kerk nog met regelmaat bezoekt. In de
verte zag ik haar komen.Wat zag ze er toch voortreffelijk uit voor
haar leeftijd. Geen wonder dat haar leven zich nog onophoudelijk mag
koesteren in, laat ik het noemen herenaffaires. Haar leven, zoveel span-
nender dan het mijne. Keurige heren overigens altijd. Daar valt niets
van te zeggen. Beslist niet van die 'chasseurs de japon' in wier blikken
ik mij nog af en toe mag verheugen… ondanks mijn corpulentie. Maar
ik laat mijn bonbonnetjes en likeurtjes voor niemand meer staan.Aan
mijn lijf geen polonaise.

Terwijl ik zo mijmerde werd mijn aandacht getrokken door een bijzon-
der lange ietwat kalende jongeman die opgewonden sprekend voor het
portaal stond in gezelschap van een wat verfomfaaide man met een
wilde ongekamde haardos, coupe Duisenberg zal ik maar zeggen. Ook
hij kon niet ouder zijn dan veertig. Naast hen twee jonge vrouwen.
Hij sprak: "Er zijn nog zes overgebleven kandidaat-kopers. Ik hoor bij
die selecte groep, wier inschrijving aantrekkelijk genoeg was. 'Ik ben
uitgegaan van een grondprijs bebouwd van €250,- . Ik heb de afmetin-
gen van het terrein opgevraagd, inclusief het Noorderhonk, dat voor
dat bedrag ook gesloopt wordt.Voor ruim 1,3 miljoen Euro is de
grond bouwrijp."
"Maar waarom zouden ze deze grond aan jou gunnen", onderbrak de
verfomfaaide man het betoog, "Dat wordt toch een spel tussen erken-
de projectontwikkelaars die van wanten weten? En dan nog… Wat wil
jij nu als buurtbewoner met die grond beginnen?" 
Mijn vriendin Kate was met haar elegante tred de kerk inmiddels tot
het toegangspad genaderd, maar werd daar staande gehouden door de
oude heer Smeijers die met zijn wandelstok in de lucht naar de klok-
kentoren wees en met Kate een gesprek begon.
De heftige jongeman - bedaarder nu - vervolgde zijn betoog op zachte-
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re toon: "Het gaat erom dat de verkopende partij, het Dekenaat de
Wijngaard en ik eenzelfde belang hebben. Beiden willen we dat de
grond zo goed mogelijk ten dienste van de wijk wordt benut. Ik heb
me bij de Wijngaard dan ook geprofileerd als 'Buurtbelang Alteveer' .
Projectontwikkelaars zien alleen maar winst; het algemeen belang van
de wijk zal hen een zorg zijn."  
Zoals hij ongenuanceerd afgaf op 'de macht van het kapitaal' wierp de
jongeman zich duidelijk op als een socialist..
Mijn vriendin Kate stond nog steeds bij het toegangspad. Haar blik
volgde de stok van Smeijers naar de punt van de klokkentoren.
De lange kalende jongeman vervolgde: "Ik zie vooral het belang van de
buurt. Daarom heb ik welzeker een goede kans om de grond zelf te
mogen kopen. En wie de grond heeft, heeft de macht. Dan kunnen wij
buurtbewoners bepalen wie we er laten bouwen en onder welke
voorwaarden." 

Ik begreep dat hier in het groot gedacht werd, ver voorbij de
afscheidsdienst waarop de langzaam binnenstromende bezoekers zich
concentreerden. Dit ging over 'het echte leven'  om geld en macht.
Omdat de verfomfaaide man meer mompelde dan sprak, sloop ik
ongemerkt wat dichterbij. Ik begreep uit de woorden van
Duisenbergkapsel, dat die het allemaal wel erg idealistisch vond klin-
ken. Hij had het over bestemmingsplannen en inspraakprocedures.Wie
de grond wilde kopen moest toch eerst een plan indienen? Hoe wilde
de lange opgewonden man zo snel een plannen indienen in naam van
de buurt? De onderneming zou volgens hem op niets uitdraaien.
"Zoals de meeste dingen in dit leven", dacht ik terwijl ik zag dat Kate
nog steeds in gesprek was en onderwijl ongeduldig het tasje aan haar
arm liet bengelen.
Maar zo gemakkelijk liet de lange man zich niet uit het veld slaan. Hij
had al hele goede contacten met projectontwikkelingbedrijf 'Het
Alfabet'. En dat bedrijf had al vergevorderde plannen die de buurt
zeker zouden bevallen. Onder strikte voorwaarden over de dichtheid
van de bebouwing, over een te bouwen gemeenschapsruimte en een
maximum aan groen zou de lange kalende man zijn recht op koop aan
'Het Alfabet' overgedragen.
"En de rechthebbenden hoeven dat kooprecht natuurlijk niet voor
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niets aan 'Het Alfabet '  over te dragen", hielp de vrouw van de opge-
wonden man. Dat hebben ze toch gezegd lieverd?" "Dat zou kunnen",
sprak de opgewonden man afgemeten.

Dus als ik het goed begrijp, dan treed jij zakelijk op als privé-persoon
projectontwikklelaar samen met het Alfabet, maar je profileert je als
belangenbehartiger voor de buurt.
"Zo zou je het kunnen zien", sprak de lange kalende man, "maar het
één hoeft het ander toch niet uit te sluiten? Ik onderhoud nauwe con-
tacten met de wijkraad."
" Ja dat zal wel, maar profiteert de buurt dan straks ook mee van het
geld, dat jij misschien met deze handigheid gaat verdienen?"
"Nou , nu ga je wel erg ver" zei de kalende man schalks, "ik denk eer-
der dat de buurt een standbeeld mag oprichten voor zo'n goede
belangenbehartiger als ik.' Hij schaterde het uit.
Ik stelde me de extreem lange man voor in brons, de borst vooruit,
gebarend, op een grasveld. Het leek me wel wat om daar een inzame-
ling voor te houden.

"Nou, ik denk …."  Maar wat de stoffige man dacht kon ik niet meer
volgen, want Kate was inmiddels onder de klokkentoren doorgelopen
en begroette mij met kussen. De oude heer Smeyers wees weer met
zijn stok naar de klokkentoren. "Kijk", zei hij tegen mij, " Twee eksters
nestelen boven het carillon. De torenkraaien belagen hen." Ik  keek en
zag de fraaie zwart-witte vogels druk met takken in de weer. Boven de
GSM-antenne die als een vinger Gods naar de hemel wees, zwermden
luid krassend zwarte kraaien.
Plotseling klonk uit de toren het carillon.Van vroeger kwam een
psalmtekst in mij op: "Dies is den toorn des HEEREN ontstoken tegen
zijn volk en Hij heeft enen gruwel gehad aan zijn erfdeel." (107;40).
Huiverend van een plotselinge windvlaag betraden wij voor het laatst
het gebouw. Nog even Godshuis; haast al onroerend goed.

Wina Klets-Meijer 
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Craneveer biljarten
Ongeveer 4 jaar geleden ben ik benaderd om te komen biljarten bij de
recreatievereniging CRANEVEER. In het verleden had ik wel eens
gebiljart, maar ik had het nooit tot  Keulenmans gemaakt. Ik was al blij
dat ik een bal kon raken, laat staan twee. Joop Tubbing was toen nog
erg actief en heeft mij toen de kneepjes van het biljarten bijgebracht.

Nu na z'n 4 jaar heb-
ben wij een heel leuk
gezellig ploegje, maar
je moet nu niet den-
ken dat ik de sterren
van de hemel zal spe-
len.
Jammer dat Joop
Tubbing niet meer zo
vaak komt, maar mis-
schien laat hij zijn
neus wat vaker zien,
want wij hebben met
veel pijn en moeite bij
het bestuur voor

elkaar gekregen het bestaande biljart een grondige onderhoudsbeurt
te laten geven. Dit heeft uiteraard de nodige kosten met zich mee
gebracht.Wij hebben een vakman er bij gehaald en die vondt het geen
overbodige zaak. Het laken en de banden van het biljart waren zo goed
als versleten.
Nu wij een prachtig vernieuwd biljart hebben zoeken wij nog naar
mensen die het ook eens bij Craneveer te komen biljarten.
Maandagavond spelen wij met vier man en u mag gerust eens een kijk-
je komen nemen. Wij stellen dit zeer op prijs het zou heel fijn zijn
enkele nieuwe leden bij het biljarten zouden komen. Dan kunnen zij
ook hun kunsten vertonen op een geheel vernieuwd biljart. Het ver-
enigingsgebouw kunt U vinden in de Viottastraat.

Wim Kusters
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Buurtfeest 2005:
Als organisoren van Buurtfeest 2005 vinden wij het een geslaagd feest
geworden! Jong en oud verschenen massaal en hebben zich vanaf 's mid-
dags tot in de kleine uurtjes prima vermaakt. Bij de kinderen waren het
Sumo worstelen, de Hindernisbaan, het  Poppentheater en het schminken
erg in trek.
Mede door de muziek kwam de sfeer er goed in.Wij willen dan ook onze
dank uitspreken aan al het muzikale talent wat hier in de wijk woont en
heeft bijgedragen om het feest op te luisteren. Hartelijk dank aan: de
Jeugdband Blue Flash, het dweilorkest 'Overall', Robert -onze zanger van
het levenslied-, Duo Langs de lijn en de spokenshow. De recent opgericht-
te band Alteveer/ Cranevelt speelde de sterren van de hemel.Wat hebben
de mensen gedanst! Jullie waren fantastisch en complimenteerden de
mooie dag met swingende en afwisselende muziek.
Onder grote belangstelling werden rond 21.00 de loterij prijzengetrokken.
De lijst met niet opgehaalde prijzen hangt bij de COOP en cafetaria 't
Hoekje. Mensen die hun prijs niet in ontvangst hebben kunnen nemen
kunnen hier even kijken. De lijst is ook te vinden op de website www.cra-
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neveer.nl
Wij willen ook graag onze dank uitspreken naar de winkeliers, de onder-
nemers, de donateurs en de vrijwilligers. Zonder deze mensen was dit
Buurtfeest niet te realiseren geweest! Wist u dat de volledige buitenomzet
van Cafetaria 't Hoekje ten goede komt aan het Buurtfeest? Hartelijk
dank daarvoor Cafer en Sevim!

Wij kunnen en willen niet voorbij gaan aan onze donateurs. Op alfabeti-
sche volgorde:ABC Vastgoed,Albert Riksen Transport, Bar-cafetaria 't
Hoekje, Bloem en sfeerboetiek Alteveer Bloemsierkunst van Steijn, COOP
Manders, Drogisterij Alteveer, Foto Cranevelt,Fysiotherapie Altevelt,
Holleman Beheer, Innoview ICT solutions,Interbrew, Meeus Makelaars, MP
Media, Pannekoekenhuis Het Mussennest te Wapenveld, Restaurant de
Chinese Muur, Restaurant Nashville, Rob Slijkhuis Tweewielers, Rubens
Wonen, Slagerij de Haas, Slagerij Pluim, Smederij De Smidse, Stap
Events,The Seahorse Aquarium speciaalzaak, Ubbink Seesink,Willemsen
Makelaars,Wijkvereniging Craneveer,Willemsen Makelaars, Ijska
Accounting en Zeta PDM.

Rest ons nog te zeggen:Tot ziens op het volgende buurtfeest in
2007!
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KONINGINNEDAG 2005
Ook dit jaar werden de Koninginnedagfestiviteiten weer royaal bezocht. Een
gevuld programma voor ‘jong’, maar ook bij ‘oud’ werd deze keer (bijna let-
terlijk) stilgestaan: Immers de traditionele optocht kende een speciaal par-
cours door Altevelt.

De kinderen, met hun
versierde fietsen, wer-
den door bewoners
hartelijk onthaald in
de binnentuin.Zij
gaven ze limonade,
snoep en maakten een
gezellig praatje. Er
werd zichtbaar geno-
ten en dat maakte de
lange wachtrij die was
ontstaan toch weer goed. Een mooie, oude trolleybus reed door de
wijk om ook oudere en moeilijk ter been zijnde mensen de gelegen-
heid te geven naar het feestterrein te komen.
Er was veel te doen, een greep uit de activiteiten en optredens. Een

kinderband kwam spontaan een
optreden verzorgen. Kinderen
van de circusschool vertoonden
hun kunsten. Hans Assink gaf
met zoon, dochter envogels
weer een daverende theaters-
how.
Grotere kinderen, al dan niet
met hun ouders hadden de zol-
der en hun kasten weer eens
opgeruimd en boden hun waar
aan op de welbekende kleedjes-
markt. De taartenbakwedstrijd
was net als vorig jaar een suc-
ces. Dit keer waren er zelfs
twee winnaars: naast de lekker-
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ste taart van Joep
van Prooijen kreeg
nu ook de bakker
van de mooiste
taart, namelijk
Celien van
Loghum, een prijs.
En er werden heli-
umballonnen opge-
laten. De 100 bal-
lonnen die we de
avond van tevoren

hadden gevuld wilden helaas de lucht niet meer in.Van al de ballonnen
die wel de lucht in wilden zijn er drie kaartjes geretourneerd. Een
ervan is helaas onleesbaar teruggestuurd uit Vorden. De andere twee
werden teruggestuurd uit het Duitse Ahaus, namelijk die van Julius de
Beijer en Emsdetten (148 km!!!) van Pelle Evers die daarmee gelijk de
winnaar is.Al met al: een druk bezochte, gezellige, sfeervolle koningin-
nedag waar we ook nog eens goed weer bij hadden!

En volgend jaar? Dan is er weer een Koninginnedag want die wordt elk
jaar weer mogelijk gemaakt, niet alleen door enthousiaste vrijwilligers
maar ook door gulle
gevers zodat op de
dag zelf het feest
voor de kinderen
gratis is en dat willen
we graag zo houden!
Namens het comité
(Gerrit-Jan van
Prooijen, Jaap
Kortman, Bart
Lichtenberg, Remo
Willemsen,Willemijn
Kamphuizen en
Nicole
Roozenboom) wil ik iedereen heel hartelijk bedanken voor zijn/haar
hulp, in welke vorm dan ook!

Astrid Hartogsveld



pagina 24



pagina 25

Jaargang 32 nr.7
A

rn
h

em
 s

te
m

b
u

re
au

 n
r.

15
Misschien wel voor de laatste
keer hielden we zitting op de
locatie in Alteveers Noorderhonk.
En ook de ons zo vertrouwde
wereld van het rode potlood zal
misschien verdwijnen. Bij de vol-
gende verkiezingen kunt u ook in
Arnhem wellicht gebruik maken
van de stemmachine, die in de
rest van Nederland al jaren is
ingeburgerd.Wij hebben inmiddels
een computercursus gevolgd om
u zonodig te helpen met de knop-
pen.
De tijden veranderen dus.
Met weemoed denken we terug
aan de vele verkiezingen in dit
koude lokaal met haar muffige
muizenlucht, aan de zacht kras-
sende punten van de rode potlo-
den in de houten stemhokjes, aan
de loupe voor de ouderen die
hun leesbrilletje niet bij zich had-
den. Hier, in deze vertrouwde
sfeer passen geen computers.
Wij grapten dan ook dat het
lokaal het waard is om met de
stembureauleden naar het
Openlucht-museum verplaatst te
worden.
Ach, gezellig was het in ons oude
stembureau: een komen en gaan
van bekende en soms onbekende
gezichten. Ook was er een lieve
mevrouw die ons altijd een zakje
kersenbonbons kwam brengen.
Toen zij eens met vakantie was
kwam haar gemachtigde met die
heerlijke chocolade.

Een lange zit was het wel: van
7.00 ’s morgens tot 21.00 uur en
daarna tot besluit nog het met de
hand tellen van alle papieren bil-
jetten. Gelukkig waren er altijd
buurtgenoten te vinden om te
helpen in een leuke bedrijvige
sfeer. Mag dat trouwens zomaar?
Jazeker! De telling is, zoals velen
van u wellicht niet weten, open-
baar.
En elke keer weer waren er men-
sen die al vóór 7.30 uur of nog na
21.00 uur wilden stemmen.
Helaas, dat mag volgens de regels
volstrekt niet, dus dan moesten
we streng zijn. Maar trots op onze
buurt zijn wij zeker.Altijd is hier
de opkomst hoog. Deze keer
kwamen er 974 van de 1.235
stemgerechtigden, hun stem uit-
brengen.Wij zitten er dus niet
voor niets. Opvallend was dit keer
dat velen hun oproepkaart kwijt
waren. Geen paniek, nieuwe kaart
uitschrijven en gaat u gang.Veel
mensen vonden ook de vraagstel-
ling verwarrend.Wat betekent nu
“Voor” of “Tegen” als je denkt
“Ja” of “Neen” te moeten stem-
men.
Het eerste officiële referendum is
achter de rug. Geeft de uitslag
ook aan dat voor de meesten
alles te snel voorbij gaat?

De stembureauleden 
uit uw wijk.
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Van de wijkraad
Herontwikkeling Verrijzeniskerk
Op het moment dat u deze editie van de Craneveer leest is bekend
welke projectontwikkelaar de locatie van de Verrijzeniskerk gaat ont-
wikkelen tot woningbouw.Wij hebben dus net niet de primeur gekre-
gen voor deze Craneveer. De deadline voor kopij is een week te
vroeg.
De afgelopen periode heeft de wijkraad periodiek contact onderhou-
den met de parochie over de stand van zaken.Vanuit de wijkraad is
tevens een werkgroep in het leven geroepen die graag wil meepraten
over de ontwikkeling zodat er een passende invulling ontstaat in beeld
en in omvang wat recht doet aan deze markante plek in onze wijk. Zo
hebben wij begin maart een persbericht uit laten gaan om ontwikke-
laars te prikkelen met ons in gesprek te komen.
We hebben bereikt dat, zodra de ontwikkelaar bekend is, er een
gesprek zal volgen met de kerk en de ontwikkelaar om onze ideeën
kenbaar te maken.

De ontwikkelaar volgt uit een procedure waarin ca. twaalf aanbieders
in een eerste selectie een indicatief bod mochten uitbrengen op de
kerklocatie. Onder de aanbieders bevond zich een kerkgenootschap
die interesse toonde voor deze kerk, maar het bod zou onder een
drempelbedrag liggen waardoor zij niet in aanmerking kwamen voor
overname. De overige aanbieders zijn projectontwikkelaars cq. woning-
bouwcorporaties.
In een tweede selectie mochten een zestal ontwikkelaars met het
hoogste bod hun plannen en ideeën nader presenteren. Deze selectie
zou thans moeten leiden tot overname.

Alle plannen bevatten woningbouw met zowel grondgebonden wonin-
gen als appartementen. Hoogbouw zal er niet verrijzen. Een enkeling
waagt zich eraan om de toren te laten staan maar of dat stand zal hou-
den is de vraag.
Woningbouw betekent een wijziging van de bestemming en daartoe zal
de gemeente nog haar goedkeuring moeten geven. Ook daar heeft de
wijkraad al te kennen gegeven meer betrokken te willen worden bij
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het ontwikkelingsproces.
Kortom, de wijkraad is of komt in gesprek met
de parochie, de ontwikkelaar en de gemeente en
dat is een goed begin!

Parkeergarage Rijnstate
Op vrijdag 1 juli open(t)(de) Ziekenhuis Rijnstate (met Jan Lammers)
de nieuwe parkeergarage op het ziekenhuisterrein. De parkeergarage
biedt 526 parkeerplaatsen aan patiënten en bezoekers van het zieken-
huis. Een presentatiewand laat zien hoe de garage tot stand is gekomen
en wat de verdere plannen zijn rond de inrichting van het terrein.

Naast de nieuwe garage wordt het gehele voorterrein van Rijnstate
opnieuw ingericht en wordt het greffelterrein naast de zusterflat geas-
falteerd.Tot 1 januari 2006 zal er dan ook enige overlast blijven door
wijzigingen in de aanrijroute vanaf de Kluizeweg en de uitvoering van
het groenplan. Mocht er door de werkzaamheden te weinig parkeer-
plaats zijn, dan kunt u gebruik maken van het Transferium bij Burgers’
Zoo en wordt u met de gratis pendelbus naar Rijnstate gebracht. De
gratis parkeerplaats bij Burgers’ Zoo is vanaf 4 juli niet meer beschik-
baar voor bezoekers en patiënten van Ziekenhuis Rijnstate.

Werkgroep Verkeer
Wij zijn nog altijd op zoek naar mensen die actief willen zijn binnen de
WERKGROEP VERKEER. In de afgelopen tijd konden we al enkele
resultaten boeken, maar het karwei is beslist nog niet af! 
In onderstaand lijstje de aandachtspunten waar de verkeerswerkgroep
momenteel haar pijlen op richt.

Geïnteresseerd?
Neem dan contact op met Els Peters (tel. 4452531).

AANDACHTSPUNTEN WERKGROEP VERKEER:

Herinrichting kruising Cattepoelseweg – van Blankenburgstraat
Parkeeroverlast Rijnstate
Verkeersveiligheid rond de scholen
Wagnerlaan: snelheidsovertredingen
Kluizeweg: overlast schoolbusjes, gevaarlijke versmallingen
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30-km zone voor Alteveer en Cranevelt
Opzetten fietsplan
Autovrije zondag (18 september 2005)

Straatspeeldag 2005 
Woensdag 1 juni 2005 werd voor de zesde keer de straatspeeldag in
de wijken Alteveer en Cranevelt georganiseerd. De foto’s spreken voor
zich: het weer was zonnig, een buitje ver weg. Kortom: heerlijk weer
om te spelen, gewoon op straat: ruimte genoeg zonder auto’s!

Een deel van de Sweelincklaan werd hiervoor omgetoverd tot een
waar kinderspeelparadijs met alle bijbehorende ingrediënten: Een
(inmiddels klassieke) berg zand midden op straat voor klein en jong, de
berg werd in de loop van de dag allengs kleiner mede door de vernuf-
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Hans Jansen
PRAKTIJK VOOR INTEGRALE MASSAGETHERAPIE

Wie kiest voor Integrale massagetherapie kiest voor een
andere aanpak van terugkerende gezondheidsklachten.

Veel ervaring in het behandelen van cliënten met RSI en Burn-out
Voor informatie en / of afspraken

Loospad 1 6815 GA Arnhem Tel. 026-3704123
Of bezoekt u eens de website www.praktijkvoorintegralemassage.nl

Is  d it  p lekje  vo lgende keer voor u?  
Wilt  u  ook adverteren in  Craneveer?

Neem contact  op  met de  redact ie  voor pr i jzen  en  voorwaarden .  
Op  verzoek kunnen wi j  ook een advertent ie  voor u  ontwerpen .  

rreeddaacctt iiee@@ccrraanneevveeeerr..nn ll



tige waterbouwkundige werken die op steeds
maar verder dalende oppervlak werden uitge-
voerd.Verder skelteren voor de iets groteren,
badmintonnen voor hen met nog meer lengte, de “visbak” weer voor
kleine “hengelaars”, popcorn en limonade voor iedereen en “wigwam-
men” schilderen voor elk kind (of ouder?) die zich creatief wilde uitle-
ven in dit indianendorp.

Aan een lange tafel en ook op de straat werden andere creatieve
geesten gevraagd, onder het motto: maak een originele parkeerbon (op
A5) voor die enkele ‘verdwaalde’ auto, of ga lekker kliederen op een
stuk karton van een halve m2.Tientallen creaties waren aan het einde
van de dag te bewonderen om vervolgens als trofee te worden afge-
voerd door al even trotse ouders!

Rond half vijf bleek de popcorn écht uitverkocht -het dienstbordje bij
de popcornstand meldde immers steevast “wachttijd 10 minuten”- aan
de rij wachtenden leek de hele middag geen eind te komen. Maar
wachten tijdens het aangename geknapper van de mais, met sfeervolle
muziek op de achtergrond en een zonnetje aan de hemel, is toch niet
te vergelijken met “een file” voor de kassa van de supermarkt. In de 6e
editie van de straatspeeldag had niemand daar problemen mee.

Jong en oud hebben genoten, en dus een bedankje naar de weergoden
én naar de organisatie —toch weer Hermien, maar zij niet alleen want
assistentie werd verleend door talloze vrijwillige sminck- en verfvrijwil-
ligers, opruimers en “standhouders”.

Een bedankje ook richting sponsoren, t.w.: BAM wegen regio oost;
Bouwbedrijf “aan de stegge twello”; Copier Advies buro; Jan van
Elferen Groenvoorziening/grondverzet; Dienst Stadsontwikkeling
Arnhem.

Op naar de 7e editie van de Straatspeeldag... volgend jaar op woensdag
31 mei 2006.

De Wijkraad
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Afkortingenpuzzel
Weet u wat deze afkorting bestaande 
uit drie letters betekenen?

Oplossing zenden binnen 7 dagen na bezorging van dit blad.
aan Jop Burlage Obrechtstraat 24 6815 BR Arnhem

naam……………………………………………..

adres……………………………………………..

Onder de goede oplossingen wordt een cafetariabon verloot.
Deze is beschikbaar gesteld door cafe-snackbar ‘t Hoekje.
(de winnaar ontvangt de cafetariabon in de bus, op de bon is geen geldteruggave mogelijk)

Oplossing taaltekenpuzzel uit nummer 6:

accent aiqu, accent grave, accent circonflex, trema, cedille,parenthese,
teksthaakje, accolade, plusminus, ampersand (of en teken), zetfout,
paragraaf, asterisk, divensie of gedachtestreepje
nr.11 had moeten zijn apostrof d9. Deze variant is een aparte aanvul-
ling en verrijking op onze taal.

De cafetariabon is gewonnen door Kate Luystervinck, Sweelincklaan
30. Namens de redactie, gefeliciteerd!

b.z.a.
h.o.h
t.z.t.
m.v.g.
e.e.a.
v.o.f.
b.t.w.
z.s.m.
m.a.w.

v.o.n.
t.b.v.
o.v.v.
m.m.v.
b.g.g.
a.u.b.
v.d.z. (behalve een prominen-
te voetbalclub in onze wijk)
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Redactie Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24
Ton Jansen Wijkraad

Sweelincklaan 34
Cleo van der Stap Bezorging

Sweelincklaan 8
Henk Wagenaar Coordinatie

Cattepoelseweg 201
Jan Wammes Advertenties

Ockeghemlaan 45
Maarten Pas Layout

Cattepoelseweg 252
Ysbrand Graafsma Layout

Sweelincklaan 16
Vera van de Waarsenburg Cultuur

Obrechtstraat 19

Bestuur Craneveer
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3 510 051
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4 451 582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4 456 712
Monique Steenkamer Comm.

Cattepoelseweg 305tel. 4 421 738
Vera v.d.Waarsenburg Comm.

Obrechtstraat 19 tel. 4 430 712
Henk Wagenaar Comm.

Cattepoelseweg 201tel. 4 424 073
Hermien van der Burgt 

Cattepoelseweg 214tel 4 453 628
Maurice Lankheet

Cattepoelseweg 254tel 3 510 245

Wijkraad Alteveer / ‘t
Cranevelt
Wil Smits Voorzitter

tel 4421258
Luit Rietema Secretariaat

Schubertlaan 5 6815HH Arnhem
Ton Jansen Website/Cranveer

tel 4452313
Erik van der Zijden Penningm.
Jan van Leusen Algemeen advies
Els Peters Werkgroep verkeer
Postbanknr. 552.96.01 t.n.v.
Wijkraad Alteveer/'t Cranevelt,
Arnhem

Donatie Craneveer per seizoen:
€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin

Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer

Oplossing kijk op de wijk

Op de foto de ingang van het
binnenkort (?) te slopen bedrijfs-
gebouwtje op de kruising van de

Bernard Zweerslaan met de
Cattepoelseweg.

De tekst boven de ingang is ‘Hoe
als je je met zorgeloosheid kan
omringen en dat dat je ruimte

was’ (auteur onbekend) 


